

**SS Stanley Park
Latitude 00.00' Longitude 40.00'**

This is to certify that David G McMillan has on this day of our Lord December 13, 1944 crossed the Equator, and in doing so, has entered for his first time into my kingdom and has according to the ancient custom and decree been properly and truly initiated and vested with all the honour and glory that is becoming to my most noble subject.

As attested by signature and royal seal, I hereby give to him through the medium of M. Whitfield Master S.S. Stanely Park, full authority to participate and indulge in any initiation ceremony or ceremonies performed upon any or all person or persons who may at any time here after enter my kingdom.

**Neptumus Rex
M. Whitfield**

**“Stanley Park”
Register No. 174799
Montreal**

**SS *Stanley Park*
00,00° de latitude
40,00° de longitude**

Ceci certifie qu'en ce jour de grâce du 13 décembre 1944 David G. McMillan a franchi l'équateur et que, ce faisant, il est entré pour la première fois dans mon royaume et qu'il a été, selon la coutume et le décret anciens, convenablement et vraiment initié avec tous les honneurs et la gloire qui ont fait de lui l'un de mes nobles sujets.

Comme l'attestent ma signature et mon sceau royal, par les présentes, je lui accorde, par les bons soins de de M. Whitfield, maître du vapeur *Stanley Park*, entière autorité pour participer et prendre plaisir à toute cérémonie célébrée en l'honneur d'une ou de plusieurs personne qui, n'importe quand, pourraient entrer dans mon royaume.

**Neptumus Rex
M. Whitfield**

**“*Stanley Park*”
Enregistrement n° 174799
Montréal**